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Bestyrelsesmøde nr. 1-2020 
14. januar 2020, Bøgelund kl. 19.00 
 
 

Referat: 
 
Deltagere: SH, PEP, AEP, PDF, JLL og TB 
Referent: PEP 
 
1. Sidste referat 

Ingen kommentar til referat fra bestyrelsemøde 5.11.2019. 
 
2. Diverse info 

• Bøgelund (SH) – intet nyt  

• KBC har installeret rum til E-cykling i laden  

• Kolding Idrætsråd afholder Nytårskur 2020 - PEP og TB deltager  

• Indberetning af medlemstal: 161 aktive medlemmer (total 180) 
 

3. WOC2020 (SH) 

• Status – SH orienterede, der er meget gang i WOC arbejdet. 

• Involvering af medlemmer – Vi lavere hverve kampagne igen til januar - Formanden har ansvaret 
for at kontakte alle medlemmer, der ikke har svaret endnu. 

• Klub 2020 – mini-sponsorater sælges for 2.020 kr. stykket, koordinator søges. 
 

4. Arrangementer (PEP) 

• KOK løb 
o Evaluering af klubmesterskab nat, 6. november – Fint arrangement. 
o Vintertræning i sydkredsen (vintercup): Næste KOK løb er 18/1 i Marielund - PEP har overblik. 
o Fidusløb: Det laver Nicolai og Christa, men hvor??? – tja…  

• KOK-event, Lars kontakter manden bag GORM-event: Per hjælper Lars med at få kontakt. 

• Terminslisten – status 2020, Per udsender klubkalender 

• KOK har fået tildelt Påskeløb 2024 – samtidig har vi påtaget os hovedansvaret for KUM 2021. 

• Find-vej status 
o Vejen/Grønnevang Skole dialog: Bolden ligger hos dem, ny person i Vejen Kommune 
o Christiansfeld: Intet nyt, afventer ny skoleinspektør ansat 

• EFOL 2021 – vi har sagt ja til arrangementet, men p.t. i bero. 

• Skole OL 2020: vi overvejer at deltage i 2021 -TB undersøger krav  

• Night Trail, evaluering – sæson afsluttet, stadig få betalende deltagere, hvis vi skal fortsætte skal 
der flere/nye kræfter på promovering af løbene. Bortset fra den lave deltagelse har det været fine 
løb. 

  
5. Kort og skove (PEP) 

• Mindre udvidelse af Frederikshåb: Til foråret kommer Gediminas og opdaterer. Meget skovarbejde i 
skoven giver ekstra tid til korttegning, udgiften skal klarlægges. 

• Marielund opdateres efter fælles korttegnerdag – PEP fortalte om status 

• Oversigt over KOK kort – kan lægges ind på O-service, PEP kigger på det. 
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6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning 
o Evaluering af banelæggere, Peter takker for god hjælp, bl.a. fra Niels D. 

• Mandagstræning, flere trænere har bidraget og fin tilslutning 

• Børne- og ungdomstræning.  
o Møde m. DOF om klubbens børne- og ungearbejde: 23. januar kl. 19 – vedr. det nye TBU-

projekt. 
o Forslag om ungdomsdag/-tur 25.-26. april (13+) – PDF overvejer dato, omfang og indhold i 

samråd med Christa 

• Mini-O 
o Alle søndage ”fra nu af” – dog hensyn til div.match og andre specielle løbsdage/helligdage 
o Mini-O/Pia har lavet en folder, der skal sendes ud – godkendt, sendes ud til biblioteker, 

institutioner, skoler m.m. 
o JL deltager som fast træner (og hermed også repræsentant for bestyrelsen) 

• Elitearbejde 
o Eliteforum 10. oktober i Kolding (PE) – Per orienterede 
o Dansk eliteorientering, status efter afskedigelse af Lars Lindstrøm – Per orienterede 
o TC-Syd, information fra styregruppen (TB) – Tina orienterede 

▪ Fremtidigt set-up, ny træner 
▪ Udtagelse til U18 i sydkredsen 

• U1 og U2 kurser – Kan trænerne påvirke mere så vi får flere deltagere med 
7. Klubliv (TB) 

• Evaluering af juleafslutning d. 18. december 2019 – det er en udfordring at vi er så mange… OK at 
prøve noget nyt. 

• Påskeløb, klubtur 2020 Rømø: der er stadig ledige pladser AEP er tovholder. 

• Klubtøj 
o Udsalg af gamle modeller – reklame på FB og evt. på generalforsamlingen 
o Nye priser er lagt på hjemmesiden 
o Ny bestilling forventes at ankomme i næste uge. Det meste er solgt på forhånd. 

• Trailcenter i Seest – første spadestik er taget, så må vi se hvor meget vi kommer til at bruge det. O-
kort er klar over området. 

• Generalforsamling 19. februar 2020 – formanden spørger om emner til suppleanter m.m. TB 
kontakter emner på forhånd. Beretning – vi udfylder for egen funktion. Forslag om 
kontingentændring blev diskuteret. Vi vender tilbage til forslagsstiller med et forslag der følger 
intentionen. 

• Personaledataforordningen – oprydning. Procedure gennemgået. 
 

8. Økonomi (AEP) 

• Regnskab, opfølgning på regnskab for 2019 – AEP gennemgik de nuværende tal. Der mangler 
bogføring af tøj-tilskud. Forventet underskud på ca. 15 tkr. 

• Fonde  
o Status Elitepuljen fra Kolding Kommune: Gustav har fået penge, bilag fra Niels er netop 

modtaget. Puljen eksisterer ikke i øjeblikket. 

• Investeringer 
o 2 firkantede klubtelte (SH) – under bestilling (mangler afklaring af logo) 

 
9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Status – indkaldelse til generalforsamling 19/2 kl. 18.45. Mandus ønsker ikke at fortsætte som 
formand. Forslag om at pistolskydning inddrages af hensyn til feltsport. Tages op på 
generalforsamlingen PEP repræsenterer bestyrelsen. 
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10. Udvikling af klubben 

• Opfølgning på målsætning for 2019 samt vurdering af målsætning for 2020 – ingen større 
ændringer nu og her, kun mindre tilpasninger – fokus på WOC2020. 

• Nøglepersoner er lagt på hjemmesiden (TB) – vi skal huske opdatering. 

• Koordineringsteams: Kort/arrangement, Træning,  Kommunikation og  Klubliv – status: 
Kort/arrangement har mødtes, mange gode input. 
Kommunikation: mange input, mindre action. Dette afstedkom en længere snak om brug og 
opdatering af facebook-siderne. 

• Ledertræning: Trænerkursus i januar er aflyst da nyt kursus er under udvikling. 

• Træning af medlemmer: status på voksentræning i Sydkredsen – Terkel fra Melfar har overtaget 
posten og indkalder klubrepræsentanter, fra KOK er det Nicoline L. 

 
11. Eventuelt  

• Billeder af bestyrelsen       
Udskudt til efter generalforsamlingen. 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• Næste møde planlagt til 10. marts (konstituering) – evt. kort møde 5/2 kl. 19.30 til gennemgang af 
budget/regnskab og forslag til vedtægtsændringer. 


